
Siedemnasta sesja Rady Miejskiej odbyta w dniu 29 października 2012 roku  

w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

P R O T O K Ó Ł Nr XVII/ 2012 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

29 października 2012 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

00
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 15
 00

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 

 

Brak radnych: 

 

1. Grzegorz Wasiutyński 

 

co stanowi – 93,33% 
 

 

Obrady XVII sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 

Stwierdził quorum na podstawie listy 13 radnych obecnych.  

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko– Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta Radny Powiatowy pan Piotr 

Bugajski 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 
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Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  
 

Przewodniczący obrad- czy są zmiany do porządku obrad? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- Odczytał porządek obrad i poddał pod głosowanie. 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 

I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzonych kontroli. 
V. Interpelacje i zapytania radnych. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
1. w sprawie zbycia nieruchomości  (druk XVII/207/2012) 
2. w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Trzcińska-Zdrój z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2013.  
 (druk XVII/208/2012) 
3. w sprawie przyjęcia zmian Statutu Związku Gmin Dolnej Odry. (druk XVII/209/2012) 
4. w sprawie zamiaru połączenia Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Trzcińsku-Zdroju z 
inną samorządową instytucją kultury to jest z Trzcińskim Centrum Kultury. (druk XVII/210/2012)  
5. w sprawie podziału Gminy Trzcińsko-Zdrój na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i 
numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. (druk XVII/211/2012) 
6. w sprawie ustalenia odpłatności za usługi opiekuńcze. (druk XVII/212/2012) 
7. w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości . (druk XVII/213/2012) 
8. w sprawie podatku od środków transportowych (druk XVII/214/2012) 
9. w sprawie ustalenia i zasad poboru opłaty targowej. (druk XVII/215/2012) 
10. w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na 2012r oraz zmian w 
uchwale NR XI/145/2011 Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 19 grudnia 2011r. w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2012. (druk XVII/216/2012) 
11. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na 
lata 2012-2021(druk XVII/217/2012) 

 
VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie sesji. 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim 

zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
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- za- 13- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XVI sesji Rady Miejskiej został przyjęty jednogłośnie 

 

 

Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy. 

 
Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– zanim zdam relację z mojego sprawozdania 

chciałem wręczyć dwóm osobom podziękowanie takie listy gratulacyjne 8 października 2012r. doszło do 

wypadku w Strzeszowie i po informacji otrzymanej od policji i od lekarzy z helikoptera i dowiedziałem 

się, że dwóch mieszkańców Strzeszowa to znaczy pan Edward irański i pan Jan Złotorzyński pospieszyli z 

pomocą i dlatego chciałem nagrodzić listem gratulacyjnym. Poprosił tych panów na środek i wręczył listy 

gratulacyjne. Informacja stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący obrad – czy są pytania? 

 

Radny pan Robert Kowalski- co ustalono na spotkaniu z mieszkańcami z Góralic, w sprawie 

podłączenia do kanalizacji. Chodzi o mieszkańców, którzy mają przydomowe przepompownie i czy coś 

zostało wyjaśnione.  

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  ta sprawa nie została zamknięta z projektu wybudowaliśmy 

przepompownie oni twierdzą, że nie byli świadomi i pokazaliśmy im podpisane oświadczenia 

twierdzenie, że ktoś nie płaci a inni płacą sprawa nie została zamknięta. 

 

Radny pan Robert Kowalski-  w oświadczeniu jest zgoda na podłączenie do kanalizacji a nie ma tam 

mowy o przepompowniach. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  my będziemy jeszcze o ty rozmawiać. 

 

Radny pan Marek Rutka- chciałbym się dowiedzieć o remontach wymiana stolarki okiennej i 

przestawianie trzonów piecowych i czy to nie jest późny termin. 

 

Kierownik Zakładu Komunalnego pan  Bartłomiej Wróbel- trzony były wymienione wcześniej i mamy 

tam jeszcze dosłownie kilka okien do wymiany, bo były to niestandardowe okna. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- ja tego nie tworzyłem. Ja już pomogłem, że nie muszą płacić za 

studnie przydomowe w kwocie 8 tys. zł bo można to było dać w koszty kwalifikowane. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

O godzinie 13
25

- przybył radny pan Andrzej Górzański stan radnych na Sali 14. 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Przewodniczący obrad- mamy pismo w sprawie zmiany Statutu Gmin Doliny Dolnej Odry. Kolejne 

pismo to pismo z Komitetu Prawa i Sprawiedliwości co stanowi załącznik nr 5- do niniejszego protokołu.  

Oraz list Komendanta Głównego Komisariatu w Szczecinie, co stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego 

protokołu. Kolejne pismo to odpowiedz na to pismo postanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Kolejne pismo to pismo z Komitetu Prawa i Sprawiedliwości, co stanowi załącznik nr 8- do niniejszego 
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protokołu. Oraz odczytał odpowiedz jaką otrzymał pan Franciszek Sidorczuk za zgodą Rady co stanowi 

załącznik nr 9  do niniejszego protokołu. Kolejne pismo to pismo z PIS wszyscy Radni zostali z pismem 

zapoznani . Brałem udział w obchodach dna edukacji Narodowej w Trzcińsku-Zdroju brałem udział w 

dożynkach gminnych w Strzeszowie oraz dożynkach wiejskich w Stołecznej i Dobropolu. 

 

Do punktu IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie 

przeprowadzonych kontroli. 
Informację przedstawiła Pani Anna Chyjek- przewodnicząca komisji rewizyjnej i stanowią załącznik          

Nr 10 i 11 do niniejszego protokołu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu V. Interpelacje i zapytania radnych. 

 
Radny pan  Marek Rutka-  czy były prowadzone rozmowy w sprawie  utylizacji opon z firmą. 

 

Radny pan  Robert Kowalski -  podczas budowy kanalizacji w Góralicach zamontowano na polu rolnika 

rurę bez zezwolenia złożył w tej sprawie pisma i czy otrzymał on odszkodowanie? Druga sprawa dotyczy 

opłaty za wjazd na cmentarz, który do niedawna był utrzymywany poprzez mieszkańców wsi Góralce. W 

Szczecinie na cmentarzu centralnym opłata za wjazd na cmentarz to 71 zł. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas-  odpowiedzi prześlemy pocztą. 

 

Do punktu VI.1. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości  (druk 

XVII/207/2012) 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to wyrażenia zgody na 

sprzedaż części działki jest to na poprawę zagospodarowania działki dla państwa Trzepałko z Gogolic 

odkupili oni działkę od pana Szczepankiewcza i chcą dokupić ten kawałek jest to około 300 m
2
.  

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVII/ 207/2012 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 



 5 

Do punktu VI.2. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu 

współpracy Gminy Trzcińska-Zdrój z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2013.                     

(druk XVII/208/2012) 

Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, która była 

konsultowana z podmiotami, na spotkanie przybyły stowarzyszenia Twinning, Gogolander stowarzyszenie 

z przedszkola, Były Koła Gospodyń ze Stołeczna i Strzeszowa oraz klub sportowy Orzeł. Przyjmując ten 

program będzie można udzielić wsparcia tym podmiotom nie zgłoszono uwag do programu. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVII/ 208/2012 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

o godzinie 14
02

- wyszedł radny pan  Edward Iwański, stan radnych na Sali 13 osób. 

 

Do punktu VI.3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmian Statutu Związku Gmin 

Dolnej Odry. (druk XVII/209/2012) 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- uchwała dotyczy zmian statutu Doliny 

Dolnej Odry każde przyjęcie członków to zmiana statutu. I ten związek będzie się zajmował gospodarką 

śmieciową na terenie naszej Gminy. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

/Uchwała Nr XVII/ 209/2012 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
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o godzinie 14
05

- wrócił radny pan  Edward Iwański, stan radnych na Sali 14 osób. 

 

Do punktu VI.4. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru połączenia Miejsko-Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Trzcińsku-Zdroju z inną samorządową instytucją kultury to 

jest z Trzcińskim Centrum Kultury. (druk XVII/210/2012)  

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała intencyjna która 

dotyczy połączenia Biblioteki i Trzcińskiego Centrum Kultury w jedną jednostkę. Taka instytucja u nas 

już działała niestety wyrokiem sądu musieliśmy to rozdzielić obecnie ustawa się zmieniła i dopuszcza 

możliwość połączenia tych instytucji. Jeśli to połączymy to będzie to z korzyścią administrowanie będzie 

sprawniejsze i lepsze. Będzie łatwiejsze zarządzanie obiektem. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XVII/ 210/2012 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu VI.5. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Trzcińsko-Zdrój na 

okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w 

każdym okręgu. (druk XVII/211/2012) 

 
Projekt uchwały przedstawił przewodniczący rady pan Antoni Śliwiński- zgodnie z nową ustawą kodeks 

wyborczy zostaliśmy zobligowani na podział Gminy na okręgi jedno mandatowe jest tu 15 okręgów 

Trzcińsko-Zdrój ma 7 okręgów i pozostałe to sołectwa. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 12– głosów 

- przeciw – 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XVII/ 211/2012 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia odpłatności za usługi 

opiekuńcze. (druk XVII/212/2012) 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- zmieniło się kryterium dochodowości i 

zmieniamy odpłatność za usługi opiekuńcze i tu osoby dopłacają do tych usług. Cena jednej godziny 

ustalona jest 25 zł. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVII/ 212/2012 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości . (druk XVII/213/2012) 

 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  projekt uchwały 

omawialiśmy na komisji w piątek. Dzisiaj dostałem opinię z RIO na temat kształtu tej uchwały nie jest 

ona błędna na temat kształtu stawek podatku ale na technicznych zapisach w tej uchwale punktów 

dotyczących podatków. Pierwsza rzecz to podstawa prawna w której nam skreślono podstawę o ustawie o 

samorządzie Gminnym i ustawie o podatkach i opłatach lokalnych nasza RIO twierdzi, że powinna być 

tylko podstawa o podatkach.  

 

Radca pana Sławomir Machowicz- jest to stanowisko izby ze Szczecina inne Izby twierdzą inaczej 

więcej jeśli nasza izba chce jedną podstawę prawną to proszę bardzo.-  

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  Od kilku lat był określany kształt tych punktowa teraz 

nam zmieniają gdzie ma to być zapisane, ze ma być pod punktem c a w punkcie drugim jest a,b,c, d, nie 

ma e,f,g są odnośniki od postały. Stawki się nie zmieniają co do tego co wam przedstawiałem stawki 
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podnieśliśmy wskaźnikiem inflacji. Jest to kwota około 59 000 zł do roku ubiegłego. Nie zastawanie się 

do stawek maksymalnych to łącznie około 350 tys. zł rocznie. Mieliśmy zapis o gruntach stanowiących 

własność Gminy obecnie Gminy same sobie płacą podatek i byłby to zwolnienie z podatku Gmina nie 

naliczała by sobie podatku i sami zrobimy sobie deklarację z podatku. Gminy muszą się same 

opodatkować i w zwolnieniach mamy trzy punkty. Dalszy zapis to § 3 i §4. należy wykreślić ponieważ 

mamy odrębną uchwałę na inkasentów i tego nie będzie. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały po zmianach. Proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia komisji 

co do stawek. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan  Marek Rutka-  cała uchwała jest źle skonstruowana, radny musi głosować za całą uchwałą. 

Chciałem zgłosić wniosek by punkt a od mieszkań zostawić na poziomie zeszło rocznym, czyli 0.65 zł 

każdy ma mieszkanie na OPS idzie dużo środków, dopłacamy do mieszkań. Od lipca wejdzie uchwała 

śmieciowa i duże obciążenie. Oraz zmianę w punkcie b to zwiane z prowadzeniem działalności 

gospodarczej na poziomie zeszłego roku czyli 18.26 zł.  

 

Przewodniczący obrad- przegłosujemy dwa wnioski formalnego radnego kto z radnych jest za 

wnioskiem o postawnie stawki za mieszkania na poziomie 0,65 zł  

 

- za- 2- osoby 

- przeciw- 10 – osób 

- wstrzymały się – 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że poprawka nie została przyjęta, kto jest za postawieniem stawka 

za budynki w których jest prowadzona działalność gospodarcza  na poziomie 18,26 zł 

 

- za- 2- osoby 

- przeciw- 10 – osób 

- wstrzymały się – 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że poprawka nie została przyjęta. 

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  chciałem poinformować radnych, że do dochodu Gminy 

będzie brany dochód ze stawek maksymalnych. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

  

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

- przeciw- 1- osoba 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XVII/ 213/2012 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.8. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych 

(druk XVII/214/2012) 

 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  w ustawie jest też jedna 

podstawa i wyrzucamy tu §2 ponieważ jest to zapis powielony w ustawie i nie ma takiej potrzeby, żeby 

przepisywać to do uchwały. 

 

Radca pana Sławomir Machowicz- wola Gminy jest kształt ustawy i nikt nie zabroni nawet najniższej 

rangi prawie zacytować konstytucji. Tu znowu RIO w Szczecinie uważa, że to wpłynie na jakość tej 

uchwały to należy to zapisać, tak było przez wiele lat. 

 

Przewodniczący obrad- Proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia komisji 

co do stawek. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVII/ 214/2012 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu VI.9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia i zasad poboru opłaty 

targowej. (druk XVII/215/2012) 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- dotyczy tu zada poboru opłaty targowej 

proponujemy podnieść stawkę o inflację i była stawka od zajętej pod samochód. Zmienili się inkasenci 

będzie pani Zofia Bożek i Magdalena Mazurkiewicz. 

 

Przewodniczący obrad- Proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVII/ 215/2012 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu VI.10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój na 2012r oraz zmian w uchwale NR XI/145/2011 Rady Miejskiej w 

Trzcińsku-Zdroju z dnia 19 grudnia 2011r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój na rok 2012. (druk XVII/216/2012) 

 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski-  są to zmiany budżetu które 

wynikają ze zmian w inwestycjach, zmniejszono limit wydatków na kanalizację Ostrzeszowie i na 

inwestycje remont murów 115 tys. zł i na inwestycje łączną baszta, młyn i aleja wokół murów. 

Zwiększone wydatki bieżące to główna kwot to odsetki od kredytów. Oraz zmieniono wydatki na 

adaptację terenu zielonego przy jeziorze. Są to kwoty zmniejszenia wydatków i dochodów. 

 

Przewodniczący obrad- Proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVII/ 216/2012 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2012-2021(druk XVII/217/2012) 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski-  uchwała jest konsekwencją 

zmian jakie dokonujemy w budżecie oraz w inwestycjach.  

 

Przewodniczący obrad- Proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVII/ 217/2012 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
Przewodniczący obrad-  nie było interpelacji zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

 

 

Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 
Radny pan  Marek Rutka- złożyłem zapytanie na komisji budżetu pan Burmistrz powiedział, zę 

odpowie. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  odpowiedz dostanie pan Radny Rutka na piśmie. 

 
Przewodniczący obrad-  wszyscy radni otrzymali zaproszenie na komisje oświaty na 5 listopada sprawa 

omawiana to sytuacja naszej oświaty. 
 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  chciałem przypomnieć i jednocześnie zaprosić wszystkich na 

święto Niepodległości i chyba nie muszę wszystkim przypominać. Proszę o przypomnienie programu 

pana Dyrektora TCK. 

 

Dyrektor TCK pan Mirosław Basarab-  święto jest w niedzielę i pragniemy to zrobić w ciągu dwóch dni 

i będzie to w piątek przemarsz z orkiestrą dętą i złożenie kwiatów i zniczy, a później  konkurs piosenki 

wojskowej. W niedziele będzie msza za ojczyznę a później montaż słowno muzyczny i złożenie kwiatów 

pod pomnikiem Jana Pawła II. Program już od dzisiaj zostanie wywieszony sołtysi otrzymają program 

również. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- wszystkie nasze placówki oświatowe realizują jeszcze swój 

program. 

 

Sołtys wsi Tchórzono pan Wojciech Salski- chciałem te otrzymać odpowiedz w sprawie tych opon. Jest 

to oferta dla Gminy a nie dla sołectwa. Druga sprawa to fakt, że nie dawno skończyły się wakacje i 

miałem wizytę dzieci byli zachwyceni Trzcińskiem i murem ale jak tylko się wjeżdża do Trzcińska to stoi 

nieczynna tablica ale jest tablica Trzcińsko Zdrój to jest błąd, może da się cos z tym zrobić. Trzecia 

sprawa to czy to prawda że ludzie którzy maja pod górkę to maja więcej płacić za kanalizację to coś jest 

nie tak, gdyby podzielić to na wszystkich mieszkańców to opłata byłaby minimalna, a jak tak jest to jak 

będzie budowana kanalizacja w Tchórznie to ja będę przeciwny bo mieszkam w dołku. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-sołtys otrzyma opowiedz, zaprosimy pana Sołtysa na rozmowę. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  w Góralicach ja dzwoniłem i oni dadzą kontener ale należy im wskazać 

miejsce do składowania tych opon. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
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Do punktu IX. Zakończenie sesji. 
 

O godzinie 15 
00

– Przewodniczący obrad zamknął XVII sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 

przybycie.  
 

 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 

 


